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Tevreden terugblik en ambitieuze vooruitblik
Beste Herzelenaar

Met N-VA Herzele blikken we tevreden terug op een schitterende zomer. En dit niet alleen vanwege het zonnige weer en de warme 
temperaturen. Ook op politiek vlak was de zomer van 2022 voor onze lokale afdeling meer dan geslaagd. We vierden in juli het week-
end van de Vlaamse feestdag met een gezellige wijndegustatie en onze jaarlijkse vlaggen- en rozenactie. Het deed ons deugd om te 
zien dat beide acties erg in de smaak vielen bij de Herzelenaar.

We hopen op eenzelfde gezellig samenzijn bij ons eetfestijn op zaterdagavond 8 oktober. Kaarten hiervoor kunt u bij mij reserveren 
maar ook bij alle andere bestuursleden van N-VA Herzele. Wij hopen uiteraard van harte u daar te mogen begroeten!
 
We bedanken iedereen die op de Vlaamse feestdag de Vlaamse leeuw liet wapperen in het Herzeelse straatbeeld. Het jaarlijks 
toenemende aantal leeuwenvlaggen is een indicatie voor het groeiende bewustzijn van de Vlaamse zaak in Herzele. Als N-VA Herzele 
kunnen we dat alleen maar toejuichen.

Ondertussen bereiden we onze afdeling inhoudelijk goed voor op de belangrijke verkiezingen van 2024. We 
hebben er alle vertrouwen in! Over dit alles kan u meer lezen in deze editie van ons huis-aan-huisblad.

Ik wens u veel leesplezier! 
Michiel Pletinckx, voorzitter N-VA Herzele

herzele@n-va.be N-VA Herzelewww.n-va.be/herzele
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103.000 euro voor de restauratie van de Burcht van Herzele
Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele investeert 103.000 euro in de restauratie van de Burcht van Herzele.

Ter hoogte van de waterlijn van de ruïne zijn natuurstenen muurfrag-
menten plaatselijk uitgevallen of zitten ze los. “Om verdere afbrokke-
ling en verval te voorkomen is het nodig om het metselwerk terug met 
natuursteen in te vullen”, laat minister Diependaele weten. Voor de 
restauratiewerken is een premie van 102.987,80 euro toegekend.

Verwoesting en heropbouw
Al in de 7de eeuw stond op dezelfde plek een ‘Burcht van Herzele’, 
toen nog opgetrokken uit hout- en vlechtwerk, met aarden dammen 
en omgeven door water. In de loop van de 11de eeuw werd het geheel 
herbouwd in steen. In 1381 werd Herzele het slagveld tussen de Graaf 
van Vlaanderen en de Gentenaars. Hierbij werd de burcht van toenma-
lig burchtheer Seger vernield, samen met de ernaast gelegen kerk en de 
omringende huizen. 

Jan Van Roubaix herbouwde de burcht in het begin van de 15de eeuw. 
In 1579, na verwoesting door de Spanjaarden, werd ze niet meer herop-
gebouwd wegens geldgebrek bij de toenmalige bewoners, prins Willem 
d’Espinoy en Ernestine van Arenberg. De ruïne werd verkocht, één 
toren bleef behouden om het privilegierecht te doen gelden.

Beschermd sinds 1957
Sinds 1957 is de burchtruïne samen met de omgeving beschermd. Het grondplan, met de funderingen van de muren, de vierkante donjon 
aan de zuidkant, en de hoektorens werden zichtbaar gemaakt. Een walgracht omsluit de site.

Bestuurslid in de kijker: JEROEN TONDELEIR
Jeroen Tondeleir, bestuurslid en ledenverantwoordelijke van N-VA Herzele

Jeroen groeide op in Massemen, is 46 jaar en woont sinds 2006 met hart en ziel in Steenhuize-Wijnhuize. Hij is 
helemaal verknocht aan dit mooie dorp, de fantastische buren en dorpsgenoten en is op de achtergrond ook politiek 
geëngageerd in onze prachtige gemeente Herzele. Jeroen is gehuwd met Toon, met wie hij een boerderij renoveert en 
ook enkele poezen, een hond, kippen, vissen, nandoes, schapen, een papegaai en een 75-jarige schildpad als huisgeno-
ten heeft.

Na een loopbaan in de verkoop werd hij HR Manager bij Audi 
Brussels. Inmiddels is hij daar hoofd van de afdeling personeels-
ontwikkeling en interne communicatie.

Daadkracht en doortastendheid
Wat hem typeert zijn zijn daadkracht en doortastendheid. Hij 
ontwikkelt visie en is beslissingsvaardig. Overleggen en onder-
handelen om tot werkende oplossingen te komen is wat hem 
drijft. Hij stuurt daarbij zijn team aan vanuit een positieve en 
mensgerichte aanpak, met oog voor resultaat en met ambitie.

Sterke Vlaamse identiteit
Jeroen heeft ambitie voor Herzele, is overtuigd van de kracht van een sterke Vlaamse identiteit met aandacht voor de 
wereld eromheen en wil – als bestuurslid en ledenverantwoordelijke van N-VA Herzele – zijn schouders zetten onder 
een gemeente waar het goed wonen, leven, werken en ondernemen is.

herzele@n-va.be
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N-VA Herzele neemt eigen 
werking onder de loep
Het afdelingsbestuur van N-VA Herzele heeft niet stilgezeten 
tijdens de zomer. Meer nog : we hebben hard gewerkt! Naast 
onze jaarlijkse 11-juli activiteiten – waar we met veel plezier op 
terugblikken – maakten we van de zomervakantie gebruik om 
een sterkte-zwakteanalyse te maken van onze afdelingswerking. 

We discussieerden met het afdelingsbestuur over een aantal  
belangrijke thema’s, zoals de werking van onze lokale afdeling, 
onze politieke werking en het politieke landschap in Herzele.  
De bedoeling was om een beter zicht te krijgen op waar we goed 
in zijn, waar we nog kunnen in groeien, wat de belangrijkste 
uitdagingen zijn en welke opportuniteiten we nog verder kunnen 
benutten. 

Oefening richting 2024
We willen immers blijven groeien als lokale N-VA afdeling, zowel 
wat betreft onze afdelingswerking als onze politieke werking. En 
uiteraard was dit een belangrijke oefening in aanloop van de ge-
meenteraadsverkiezingen van 2024. We werden daarbij deskundig 
bijgestaan door Evert De Smet, schepen voor N-VA in Zottegem en 
peter van onze lokale N-VA afdeling. 

Terugblik op onze activiteiten naar aanleiding van de Vlaamse feestdag

De twee mooiste vlaggen naast elkaar.  
Op de voorgrond een blije penningmeester 
Dirk Ruebens.

Elk jaar kleuren meer en 
meer Vlaamse leeuwen het 
Herzeelse straatbeeld op  
11 juli. Hier voorzitter Michiel 
Pletinckx bij zijn vlag.

Wie zijn Leeuw uithing, 
kreeg van ons een gele 
roos als bedanking.

De wijndegustatie werd goed 
gesmaakt.

Heeft u een (politieke) vraag voor ons, wilt u iets bespreken of wilt u ons beter leren kennen? Stuur ons dan een mailtje!

Toon De Bock
fractieleider in de gemeenteraad
toon.debock@n-va.be

Michiel Pletinckx
afdelingsvoorzitter
michiel.pletinckx@n-va.be

Hard aan het werk om te blijven groeien richting 2024.

En uiteraard werd er na het werk ook nog wat nagepraat…

www.n-va.be/herzele
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 


